

**WINDSOR PORT AUTHORITY
NOTICE
(pursuant to Section 51 of The
Canada Marine Act)**

Further to the Notice issued pursuant to Section 51 of The Canada Marine Act on October 27, 2020, The Windsor Port Authority hereby gives notice of its proposal to amend the Harbour Fees and Cargo Rates By-Law (By-Law No.1) to eliminate articles 5(b) and 5(d), effective January 16, 2021.

Documents containing more details about the proposal may be obtained from the Windsor Port Authority upon request.

Persons interested in making representations in writing to the Windsor Port Authority about the proposal may do so in writing to the address set out below.

Steven Salmons
President and CEO
Windsor Port Authority
3190 Sandwich Street
Windsor, Ontario
N9C 1A6

**ADMINISTRATION PORTUAIRE
DE WINDSOR - AVIS
(conformément à l'article 51 de la Loi
sur la marine du Canada)**

Suite à l'avis émis en vertu de l'article 51 de la Loi maritime du Canada le 27 octobre 2020, l'Administration portuaire de Windsor donne par la présente avis de sa proposition de modifier le règlement sur les droits portuaires et les tarifs de cargaison (règlement no 1) pour éliminer les articles 5 (b) et 5 (d), à compter du 16 janvier 2021.

Des documents contenant plus de détails sur la proposition peuvent être obtenus auprès de l'Administration portuaire de Windsor sur demande.

Les personnes intéressées à présenter des observations par écrit à l'Administration portuaire de Windsor au sujet de la proposition peuvent le faire par écrit à l'adresse indiquée ci-dessous.

Steven Salmons
Président et chef de la direction
Administration portuaire de Windsor
3190, rue Sandwich
Windsor (Ontario)
N9C 1A6